
Tel: 2784 7938   Fax: 2784 1386 

Email: info@alicetheatre.com Website: www.alicetheatre.com 

Address: 17C-E, Po Sha Centre, No.115 How Ming Street, Kwun Tong, Kln, HK 

捐助回條 Reply Slip 

愛麗絲劇場實驗室邁向「完全劇團」的多線發展，在演出計劃、戲劇教育、教育

劇場、青年劇場、社區劇場、藝術教育計劃等各範疇上，也將持續以無懼無怕的

精神，實行我們的原始理念： 

用想像力來呈現世界 

用行動去改變世界 

Alice Theatre Laboratory adopts the development approach of “all-round theatre”, 

working on a wide spectrum of projects, such as main stage performances, 

Theatre-in-education, Drama-in-education, Youth Theatre, Community Theatre, Arts 

Education and so on, through which we strive fearlessly for our mission: 

Portray the world with imagination 

Change the world by taking action 

請填妥捐助回條，連同劃線支票郵寄至「香港九龍新蒲崗大有街31號善美工業

大廈21樓04室」。支票抬頭請寫「愛麗絲劇場實驗室有限公司」。 

Please send a crossed cheque for “Alice Theatre Laboratory Ltd” together with the 

completed reply slip to “UNIT NO.4, 21/F, PERFECT INDUSTRIAL BUILDING, 
31 TAI YAU STREET, SAN PO KONG, KOWLOON, HK.”. 

中文姓名 

英文姓名 

聯絡電郵 

聯絡電話 

（日） 

（夜） 

聯絡地址 

支票號碼 

*凡捐助港幣 100 元或以上的人士，可獲發收據以申請扣除稅項。

Receipts will be provided for donors who donate more than HKD100 to apply for

tax reduction.

你願意接收愛麗絲劇場實驗室的最新消息嗎？ 

○ 願意 ○ 不願意

§ 謝謝 §


